
 
PROTOKOLL ROMOLSLIA SPORTSKLUBB 

Møtet gjaldt Styremøte i Romolslia sportsklubb 

Dato 26.01.25 

Tidsrom 1900-2100 

Sted Klubbhuset 

Til stede Nina Varskog, Jon Westbye, Jan Strømsvik, Vibeke Ansnes, Randi 
Storleer, Kjetil Vatle og Tor Morten Andresen 
 

Forfall  

Referent Vibeke Ansnes 

Kopi til  

 
 

1. Gjennomgang av forrige styremøte 

Jon gjennomgår saker fra forrige styremøte.  

Siste styremøte var 04.12.24. 

Idrettens online var en sak som ble tatt opp. Jon informerer om saken for de som ikke var til 
stede på forrige møte. Løsningen ser bra ut og kan være noe vi ønsker å ta i bruk etter 
hvert, men ikke på nåværende tidspunkt. 

Andre saker var klubbforum, friidrett og fritidsklubben. 

Julegaver ble en suksess.  

 

 

2. Gjennomgang av årshjul for januar og februar: 

 

Jon har ordnet et årshjul for klubben, samt egne årshjul for aktivitetene i klubben. Disse 
ligger på hjemmesiden vår. 

 

Januar: Ingen aktiviteter i klubben. Frist for påmelding av lag er gjennomført. 

 

Februar: Planlegge årsmøtet, søke midler til sparebankstiftelsen og Erbos gavefond.  



 

Frist for påmelding av lag, dette skal gjennomføres. Se på mulighet for gjennomføring av 
skiløp. 

 

 

3. Økonomi 

Vi har p.d.d 527 353,24 kr på driftskonto. Det ligger regninger for ca 8 000 kr til forfall fra 

driftskonto. Dette er løpende driftsutgifter, 

Vi har 499 824,53 kr på plasseringskonto. Disse midlene er øremerket granulathindring på 

banen, samt nytt kunstgressdekke. 

Vi har startet med budsjett for 2025, basert på regnskapstall fra 2024. Gjennomgår dette i 

møtet, med forklaringer på staus regnskap og budsjett. 

Vedrørende mottatte spillemidler og momskompensasjon for bygging av klubbhus: I tråd 

med NRS 4 – Offentlige tilskudd, behandles tilskuddene i tilknytning til oppføring av nytt 

klubbhus etter nettometoden, dvs at investeringssummen reduseres med mottatt tilskudd 

som gjelder investeringen.  

Det er sendt søknad til W initiative om støtte til utestående kundefordringer. 

Jon gjennomgår budsjett for nytt banedekke. Jon har et møte med alle aktører 

førstkommende torsdag (leverandør av bane, Trondheim kommune, entreprenør). det er 

søkt om kommunal garanti, det skal opp i bystyret til vurdering den 30. januar. Da er det bare 

behov for godkjenning av årsmøtet, slik at man kan be om midler fra KLP til gjennomføring i 

sommer. 

 

4. Årsmøte 

Dokumenter til årets årsmøte er opprettet og ligger i mappa Årsmøte 2025. 

Forslag om å ha årsmøte den 27.02.25 kl 19.00. Jon sender ut innkalling til møtet innen frist 

med innkalling 1 måned før møtet. Alle kan delta og er enige om valgt dato. 

Jon gjennomgår dokumentene og det avklares hvem som stiller til gjenvalg og hvilke roller 

som må velges under årsmøtet. Saker fra styret gjennomgås og det er enstemmig enighet 

om disse sakene. 

 

 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1kyvs8A9dwIs3mLDpbcjr2UfpbleAROQA/edit?gid=47358069#gid=47358069
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1AzNN0jAyn30pXZE315Av58XpZKGjBz4eT3kUEgIt3EA/edit?gid=0#gid=0
https://drive.google.com/drive/folders/1VguKL9_-gUnWPoHkGuRrIAYXNRJotuKN?usp=drive_link


 

 

 

 

5. RSK 50 år 

Tre stykker har meldt interesse for komiteen og Nina og Vibeke kaller inn til et møte 05. 

februar kl 20.30 for å starte prosessen med å planlegge feiring av klubben. Vi må søke 

midler til Okstadøy, Nyveilia, Romolslia brl og Flatåsaunet brl.  

 

6. Status gruppeleder fotball 

Lagspåmelding for ungdomslag, seniorlag og oldboys ble gjennomført i januar. Gjelder 

fotballsesong og trøndersk mesterskap. Til trøndersk mesterskap er det meldt på tre lag. 

Dette starter i mars, og det undersøkes om mulighetene for å benytte en annen bane til 

disse kampene (omberammes til Lade?).Flere lag har spilt futsalserie i vinter. Det er 

morsomt at det er økt aktivitet blant ungdoms- og seniorfotballen, selv om det genererer økte 

utgifter for klubben. Bjørn Tore fortsetter som hovedtrener for seniorlaget neste sesong. 

Klubb BDO (kartlegging krets) for 11-12 åringer. Det er spillere fra klubben som er nominert 

til deltakelse.  

Samarbeidsklubb med Flatås fortsetter med G16. Mulig samarbeid også på G14, enige om 

samtrening. 

 

7. Status gruppeleder friidrett 

Prøver å finne noen som kan ta ansvar for frileik på onsdager, ingen som har meldt seg på 

nåværende tidspunkt. Det er snakk om at noen må ta ansvar for å låse opp gymsalen til 

denne aktiviteten. Randi ønsker å bruke tid på å utvikle allidrettstilbudet. Jon og Ketil tar en 

prat med foreldregruppa for å ansvarliggjøre noen på området. 

 

8. Status gruppeleder fritidsklubb 

Fritidsklubben går bra, det er foreldre som stiller opp. To av de foreldrene som har ansvar 

per i dag, går ut av foreldregruppen til neste år pga at barna går over til ungdomsskolen. Må 



 
rekruttere nye foreldre til høsten. Har blitt anbefalt å ta kontakt med kulturenheten i 

Trondheim kommune, som kan bli med å drifte fritidsklubben videre. Har fått navn på 

kontaktpersoner som vi kan sende e-post til for å spørre om hjelp til å bemanne 

fritidsklubben. Det er mellom 30-40 barn til stede hver uke, og vi har behov for trygge voksne 

til stede på klubben. 

 

9. Status materialforvalter 

Ingen saker 

 

 

 

10. Eventuelt 

Innspill fra en forelder om at gruppekoder til Spond bør ligge på hjemmesiden, slik at 

medlemmer ser hvilke grupper som finnes og kan melde seg inn i riktig gruppe. Jon ordner 

dette. 

Det burde henge informasjon om grasrotandel på butikken, samt på nettsiden vår. Dette 

genererer mye penger til klubbkassa. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 


